

ELECTION NOTICE
(FRANÇAIS AU VERSO)

CUPE LOCAL 503 – 2017 ELECTION

The Ottawa-Carleton Public Employees' Union, CUPE Local 503.

Election of the Local Officers for the Executive Board, Executive Council and Trustees will be held on May 11, 2017 for a term of three (3) years.

In accordance with the local By-Laws, Nominations must be submitted to the Election Committee, or designate, during business hours (9:00am to 4:00pm) between the period of March 29 and March 31, 2017.

To obtain a copy of the rules and the Nomination Form, please contact the Election Committee at:

1505 Carling Avenue
Ottawa, Ontario K1Z 7L9

Tel: (613) 230-2456 Website: www.cupe503.com
(**please do not fax forms – only drop-offs will be accepted**)

Note: Members who did not receive a ballot by mail may, upon presentation of identification, receive a ballot and envelope at the office of Local 503 prior to May 10, 2017 between 9:00am and 3:30pm.

Ballots must be received by Collins Barrow Ottawa LLP, 301 Moodie Drive, Suite 400, by May 11, 2017, by 12:00pm [noon] to be counted.

EXECUTIVE BOARD
ONE (1) CANDIDATE FOR THE POSITION OF PRESIDENT
ONE (1) CANDIDATE FOR THE POSITION OF VICE-PRESIDENT
ONE (1) CANDIDATE FOR THE POSITION OF SECRETARY-TREASURER
ONE (1) CANDIDATE FOR THE POSITION OF RECORDING SECRETARY
EXECUTIVE COUNCIL
THREE (3) CANDIDATES IN THE CATEGORY OF 35 HOURS SALARY - CITY OF OTTAWA
TWO (2) CANDIDATES IN THE CATEGORY OF 40/42 HOURS SALARY - CITY OF OTTAWA
THREE (3) CANDIDATE IN THE CATEGORY OF 40 HOURS WAGE - CITY OF OTTAWA
ONE (1) CANDIDATE IN THE CATEGORY OF 37.5 HOURS SALARY - CITY OF OTTAWA
ONE (1) CANDIDATE IN THE CATEGORY OF OTHER THAN FULL-TIME - CITY OF OTTAWA
ONE (1) CANDIDATE FOR THE CATEGORY OF CHAMPLAIN COMMUNITY CARE ACCESS CENTRE
ONE (1) CANDIDATE FOR THE CATEGORY OF HUMANE SOCIETY
ONE (1) CANDIDATE FOR THE CATEGORY OF PART-TIME RECREATION AND CULTURE
ONE (1) CANDIDATE FOR THE CATEGORY OF OTTAWA COMMUNITY HOUSING CORPORATION
ONE (1) CANDIDATE FOR THE CATEGORY OF OTTAWA PUBLIC LIBRARY
TRUSTEES
THREE (3) CANDIDATES FOR THE CATEGORY OF TRUSTEE
C.O.S.F. PENSION
ONE (1) REPRESENTATIVE

AVIS D'ÉLECTION
(ENGLISH ON REVERSE)

ÉLECTION 2017 - SECTION LOCALE 503 DUE SCFP

Syndicat Ottawa-Carleton de la fonction publique section locale 503 du S.C.F.P.

Les élections des dirigeants au Bureau Exécutif et au Conseil Exécutif et des Syndics auront lieu le 11 mai 2017 pour un terme de trois (3) ans.

Selon les statuts et règlements de la section locale, les mises en candidature doivent être reçues par le Comité des Élections, ou la personne désignée, durant les heures d'affaires (9h00 à 16h00) pendant la période du 29 mars au 31 mars 2017.

Veuillez communiquer avec le Comité des Élections pour obtenir une copie des règlements et du formulaire de mise en candidature au :

1505, avenue Carling
Ottawa (Ontario) K1Z 7L9

Tél. : (613) 230-2456 Site web: www.cupe503.com

(s.v.p. ne pas envoyer par télécopieur - seules les formulaires déposés par la main seront acceptés)

Note : Les membres qui n'auront pas reçu de bulletins de vote par la poste pourront, sur présentation d'une pièce d'identité, recevoir un bulletin et une enveloppe au bureau de la section locale 503 avant le 10 mai 2017 entre 9h00 et 15h30.

Les ballots doivent être reçus par Collins Barrow Ottawa LLP, 301 promenade Moodie, Suite 400, par midi le 11 mai, 2017 afin d'être compris dans le décompte.

CONSEIL DES DIRIGEANTS
UN(E) (1) CANDIDAT(E) POUR LA POSITION DE PRÉSIDENT(E)
UN(E) (1) CANDIDAT(E) POUR LA POSITION DE VICE-PRÉSIDENT(E)
UN(E) (1) CANDIDAT(E) POUR LA POSITION DE SECRÉTAIRE-TRÉSORIER(E)
UN(E) (1) CANDIDAT(E) POUR LA POSITION DE SECRÉTAIRE-ARCHIVISTE
CONSEIL EXÉCUTIF
TROIS (3) CANDIDAT(E)S DANS LA CATÉGORIE DES SALARIÉS DE 35 HEURES - VILLE D'OTTAWA
DEUX (2) CANDIDAT(E)S DANS LA CATÉGORIE DES SALARIÉS DE 40/42 HEURES - VILLE D'OTTAWA
TROIS (3) CANDIDAT(E)S DANS LA CATÉGORIE DES SALARIÉS HORAIRE SDE 40 HEURES - VILLE D'OTTAWA
UN(E) (1) CANDIDAT(E) DANS LA CATÉGORIE DE 37.5 HEURES - VILLE D'OTTAWA
UN(E) (1) CANDIDAT(E) DANS LA CATÉGORIE DE AUTRE QUE TEMPS COMPLET - VILLE D'OTTAWA
UN(E) (1) CANDIDAT(E) DANS LA CATÉGORIE DE CENTRE D'ACCÈS AUX SOINS COMMUNAUTAIRES DE CHAMPLAIN
UN(E) (1) CANDIDAT(E) DANS LA CATÉGORIE DE LA SOCIÉTÉ DE PROTECTION DES ANIMAUX
UN(E) (1) CANDIDAT(E) DANS LA CATÉGORIE DE RÉCRÉATION ET CULTURE TEMPS PARTIEL
UN(E) (1) CANDIDAT(E) DANS LA CATÉGORIE DE LA SOCIÉTÉ DE LOGEMENT COMMUNAUTAIRE D'OTTAWA
UN(E) (1) CANDIDAT(E) DANS LA CATÉGORIE DE LA SOCIÉTÉ DE BIBLIOTHÈQUE PUBLIQUE D'OTTAWA
SYNDICS
TROIS (3) CANDIDAT(E)S DANS LA CATÉGORIE DES SYNDICS
RÉGIME DE RETRAITE DU FPVO
UN(E) (1) REPRÉSENTANT(E)